EDISON International Academy

Al Markhiya



SAFETY GUIDELINES FOR Private Cars and Busses

General Rules for students using cars and busses:

- Students and bus assistants should ALWAYS walk 10 feet in front of the bus or car, NEVER BEHIND the bus or car.
- Students should ALWAYS be at least 5 big steps away from the side of the bus or car while waiting for the bus or car or immediately after disembarking.
- If a student drops something, they should tell the bus or car driver and NEVER try to pick it up.
- Students or bus assistants should NEVER run to catch the bus or car.
- The bus is not allowed to operate without the bus assistant. If an assistant is absent, she needs to inform the school at least one day prior so that another bus assistant can be arranged.

Car Arrival:

Drop off:

- All cars who are dropping off students at the school must bring their car in front of gates 1 & 2 so that the car door is directly adjacent to the gate. The car must be stopped before the doors are opened
- The car driver must obey the security guard and the assistants at all times
- The School assistants will help the students to alight quickly from the car and walk directly to the gate and go inside to the school.
- Drivers must be aware of their surroundings at all time to ensure that no students gets infront or behind their car where they cannot see them.

Parking:

- Parents who park their cars to come inside the school must do so carefully.
- They must not park in a way that blocks the road or gate entrance for other users
- They must walk their student to the gate carefully on the side of the road but not on the road being mind fully of the traffic around

Car Dismissal:

Parking:

- Parents who park their cars to come inside the school must do so carefully.
- They must not park in a way that blocks the road or gate entrance for other users
- They must walk their student from the gate carefully on the side of the road but not on the road being mind fully of the traffic around

Pick Up:

• If a parent or Uber needs to pick up the student from the gate, the reception needs to be notified so that the student can be escorted to the gate and helped by the assistants to get themselves and their bags into the cars in a timely manner.

Getting on the Bus:

- The driver should park the bus at the front of the student's house so that the student's house so that the student does not need to cross the road (UNDER NO CIRCUMSTANCES MUST THE BUS BE PARKED ON THE OTHER SIDE OF THE ROAD).
- Students should stay at the designated spot (usually a safe place, away from traffic), until the bus stops and the driver signals that it is safe for the assistant to go and collect the student.
- When the driver signals that it is safe to come, the bus assistant will get down from the bus to accompany the student. The bus assistant and the students should first check for other road users and/or traffic. (Many students are killed or seriously injured by motorists illegally passing a stopping

[&]quot;Empower students to learn for life and strive for excellence so that they can contribute positively to the global society"

EDISON International Academy

Al Markhiya



أكاديمية اديسون انترناشيونال

school bus). The assistant, driver and student are to check for traffic in both directions LEFT – RIGHT – LEFT.

As the bus assistant and the student get onto the school bus, they should watch the driver.

Getting off the Bus:

- Students should stay seated until the bus has come to a complete halt.
- The bus driver will signal to the bus assistant when it is safe to open the door.
- The bus assistant should open the door and disembark with the student.
- The student should not push or play while disembarking.
- The student should use the handrails to avoid falls.
- Students should watch that straps, drawstrings and clothing do not get caught in the handrail of the door.
- The bus assistant and the student should look back towards the rear of the bus before they step off the bus.
- Looking towards the rear of the bus is to ensure that there is no danger approaching.
- The bus assistant and the student should move swiftly away from the bus by 10 feet.
- The student must stay on the side of the road, away from traffic and 10 feet ahead of the bus so that they can see the driver's face.
- If there is no danger, the bus assistant must cross the road quickly with the student.
- Under no circumstances must the road be approached if there is danger in sight.
- Once off the bus, the bus assistant must make sure that the student enters the home and is handed over to a designated adult who is to collect the children. Students must not be left to go home by themselves unless the parents have signed a pre-arrangement form which indicates this rule. Only year six is exempted from this rule.

[&]quot;Empower students to learn for life and strive for excellence so that they can contribute positively to the global society"

إرشادات السلامة للسيارات الخاصة والحافلات

القواعد العامة للطلاب الذين يستخدمون السيارات والحافلات:

- يجب على الطلاب ومشرفي الحافلات المشي دائمًا على بعد حوالي 3 أمتار (10 أقدام) أمام الحافلة أو السيارة، وعدم السير أبدًا خلفها.
- يجبُ على الطلاب الوقوف دائمًا على بعد 5 خطوات كبيرة على الأقل من جانب الحافلة أو السيارة أثناء انتظارهم أو بعد النزول مباشرة.
 - إذا أسقط الطالب شيئًا، يجب عليه إخطار سائق الحافلة أو السيارة وعدم محاولة التقاطه بنفسه.
 - لا يجوز للطلاب أو مساعدي الحافلات الركض للحاق بالحافلة أو السيارة.
- ، لا يُسمح بتشغيل الحافلة بدون مشرف الحافلة، وإذا كان المشرف غائبًا، يجب عليه إبلاغ المدرسة قبل يوم على الأقل لترتيب بديل.

وصول السيارات:

نقل الطلاب:(Drop-off)

- يجب على جميع السيارات التي توصل الطلاب للمدرسة التوقف أمام البوابات 1 و2 بحيث يكون باب السيارة مباشرة بجانب البوابة، ويجب أن تكون السيارة متوقفة قبل فتح الأبواب.
 - · يجب على السائق الالتزام بتعليمات رجال الأمن ومساعدي المدرسة في جميع الأوقات.
 - سيساعد موظفو الدعم الطلاب على النزول بسرعة من السيارة والتوجه مباشرة إلى البوابة والدخول إلى المدرسة.
 - يجب على السائقين الانتباه للبيئة المحيطة لضمان عدم وجود أي طالب أمام السيارة أو خلفها حيث لا يمكن رؤيته.

الركن:(Parking)

- يجب على أولياء الأمور الذين يوقفون سياراتهم لدخول المدرسة القيام بذلك بحذر.
 - لا يجب ركن السيارة بطريقة تعيق الطريق أو مدخل البوابة للآخرين.
- يجب مرافقة الطالب إلى البوابة بعناية على جانب الطريق وليس على الطريق نفسه مع مراعاة حركة المرور.

استلام الطلاب بالسيارة:

الركن:

- يجب على أولياء الأمور الذين يوقفون سياراتهم لدخول المدرسة القيام بذلك بحذر.
 - لا يجب ركن السيارة بطريقة تعيق الطريق أو مدخل البوابة للآخرين.
- يجب مرافقة الطالب بعناية من البوابة على جانب الطريق و عدم السير في الطريق مع الانتباه لحركة المرور.

الاستلام:(Pick-up)

• إذا كان ولي الأمر أو سائق Uber سيستلم الطالب من البوابة، يجب إخطار مكتب الاستقبال ليتم اصطحاب الطالب إلى البوابة ومساعدته مع حقيبته للدخول إلى السيارة بسرعة وأمان.

[&]quot;Empower students to learn for life and strive for excellence so that they can contribute positively to the global society"

EDISON International Academy

Al Markhiya



أكاديمية اديسون انترناشيونال

ركوب الحافلة:

- يجب على السائق إيقاف الحافلة أمام منزل الطالب بحيث لا يحتاج الطالب لعبور الطريق) تحت أي ظرف لا يجب أن تتوقف الحافلة على الجانب الآخر من الطريق.
- ، يجبّ على الطلاب البقاء في المكان المخصص لهم (عادة مكان آمن بعيد عن الطريق) حتى تتوقف الحافلة ويشير السائق أن الوقت آمن لمساعد الحافلة لأخذ الطالب.
- عند الإشارة بالأمان، ينزل مساعد الحافلة لمرافقة الطالب. يجب على مساعد الحافلة والطلاب التأكد أولًا من عدم وجود مركبات أخرى أو مرور في الطريق (حيث تحدث العديد من الحوادث بسبب السيارات التي تتجاوز حافلة مدرسة متوقفة بشكل غير قانوني).
 يجب فحص المرور في كلا الاتجاهين: يسار يمين يسار.
 - عند صعود الطالب ومساعد الحافلة للحافلة، يجب مراقبة السائق.

النزول من الحافلة:

- يجب على الطلاب البقاء جالسين حتى تتوقف الحافلة تمامًا.
 - يشير السائق لمساعد الحافلة عند أمان فتح الباب.
 - · يقوم مساعد الحافلة بفتح الباب والنزول مع الطالب.
 - لا يجب على الطالب الدفع أو اللعب أثناء النزول.
 - يجب استخدام الدر ابزين لتجنب السقوط.
- يجب على الطّلاب التأكد من عدم تعلق الأحزمة أو الخيوط أو الملابس في در ابزين الباب.
- يجب على مساعد الحافلة والطالب النظر إلى الخلف تجاه الحافلة قبل النزول للتأكد من عدم وجود خطر.
 - و يجب الابتعاد بسرعة عن الحافلة بمسافة 10 أقدام.
- يجب على الطالب البقاء على جانب الطريق بعيدًا عن المرور وعلى بعد 10 أقدام أمام الحافلة بحيث يرى وجه السائق.
 - إذا لم يكن هناك خطر، يجب على مساعد الحافلة عبور الطريق بسرعة مع الطالب.
 - تحت أي ظرف لا يجوز الاقتراب من الطريق إذا كان هناك خطر.
- بعد النزول من الحافلة، يجب على مساعد الحافلة التأكد من دخول الطالب المنزل وتسليمه لشخص بالغ محدد لاستلام الأطفال لا يُسمح للطلاب بالعودة إلى المنزل بمفردهم إلا إذا وقع الأهل نموذج ترتيب مسبق يشير إلى ذلك. الصف السادس فقط معفى من هذه القاعدة.

[&]quot;Empower students to learn for life and strive for excellence so that they can contribute positively to the global society"